
Acta 27/11/22

Lloc: Son Rossinyol
Assistents: Ali, Viktori, Mate, Margalida M, Carles G, Miquel, Joana, Tupa, Lalo, Sara C, Sara G,
Iris, Tobias, Pilar

Debat de participació:

Es fa una primera part per compartir com entenem la participació dins la xarxa i com sentim que és
la nostra. Es comparteix també el sentir d’algunes persones que no hi són i ho havien comunicat
prèviament.

Davant del sentir general es decideix no establir diferents figures de participació per poder mantenir
la flexibilitat i la diversitat de compromisos.

Per cobrir algunes de les inquietuds que havien portat a tenir aquest debat es decideix:

1. Definir mecanismes de participació: per exemple establir una trobada (anual, semestral o
trimestral) que és especialment important. En aquesta trobada es proposa que hi hagi espais
d’oci  i  de cures  de  grup.  També es  proposa que  la  gent  hagi  d’assistir  a  un  mínim de
trobades o algun altre mínim de participació.

2. Definir un millor protocol  d’acollida: Es  proposa  que les  persones  noves  tinguin  una
persona d’acollida que els acompanyi durant 6 mesos. També es proposa fer un seguiment
de les persones o del grup.

3. Millorar la comunicació: per compartir periòdicament l’estat vital de cadascú envers la
xarxa, com sentim la nostra participació i quin compromís volem assumir. Això es pot fer a
la trobada del punt 1 i/o amb el seguiment del punt 2.

Per  fer  una  proposta  més concreta  de  com s’articularan  aquestes  idees  es  forma una comissió
temporal. S’hi fiquen n’Ali, na Sara C, na Pilar i na Iris.

Canvis de càrrecs:

Els càrrecs queden així per als pròxims 6 mesos:
Economia – Sara G
Autoproducció – Arena, Carles G i Tupa
Gestió digital – Lalo
Cures i acollida – Iris, Sara C i Tobias
Facilitació – Viktori
Rebost – Tobias (temporal per fer relleu), Pilar i Ali
Relacions exteriors – Lalo i Arnau

Apunto els responsables anteriors, per si algú ha de demanar dubtes:
Economia – Pep
Autoproducció – Sara G, Viktori i Mate
Gestió digital – Cris i Lalo
Cures i acollida – Iris i Tobias
Facilitació – Arnau
Rebost – Viktori i Tobias
Relacions exteriors – no existia



Nyàmera i els porcs
Es conclou que hi ha prou gent per implicar-se amb els porcs.

Queda pendent parlar de com es porta econòmicament. Quan surt el tema es veu que hi ha gent que
no té molt clar el funcionament que es va decidir sobre els diferents productes i en Carles G també
posa sobre la taula no té clar com es vol participar (econòmicament) de l’autoproducció d’alcohol
(destil·lats i licors). Es proposa xerrar-ho en una altra trobada.

Es decideix fer una reunió a part amb la gent interessada per acabar de xerrar temes logístics dels
porcs.

Proposta d’EIMA
Na Mate proposa fer un hort comunitari amb Nyàmera més petit per a l’estiu que només tindria una
extensió d’hort d’EIMA per a productes de guardar (carabasses, ramallet, cebes,....). Ella lideraria la
feina, però demanaria un compromís perquè ella no s’hagi de quedar sense vacances.

Les persones interessades en implicar-s’hi són: Carles G, Viktori, Lalo, Ali, na Tupa (no ho sap
segur) i n’Arnau. Ens donem de temps fins a final d’any per veure si s’hi apunta més gent i si es
considera factible assumir la feina.

Torn lliure de paraula
- En Miquel diu que té fems d’ovella a Pòrtol, per si algú en vol
- Fa temps entre un parell es va comprar un alambic. En Miquel pregunta si interessa integrar-lo
com a línia d’autoproducció de Nyàmera. Queda pendent xerrar-ho.
- Na Iris llença la pregunta de si podria entrar a la xarxa algú que xerri anglès (es veu que hi ha una
parella de Sineu que podrien estar-hi interessades). Queda pendent parlar-ne.

Data pròxima trobada:
Es farà una enquesta al telegram


